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Protokól Nr XXI/2008

z sesji Rady Gminy Myslakowice, która odbyla siE dnia 28 czerwca 2008 roku w sali
konferencyj nej UrzEdu Gminy.

Porzqdek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Sprawozdanie Wójta z pracy migdzy sesjami.
3. Sprawozdanie Przewodnicz4cej Rady z pracy miEdzy sesjami.
4. Informacj a Radnych Powiatowych na temat dzial ah zwi4zanych z gmin4

( od 30.06.07r. d,o 27.06.08r.).
5. Interpelacje, zapyfania i wnioski.
6. Zrównowa4ony rczwój Gminy Myslakowice w kontekécie strategicznych

programów i planów dzialania - realizacja Strategii Rozwoju Gminy.
7. Realizacja uchwal Rady Gminy V kadencji.
8. Podjecie uchwal w sprawie:

- zmian w budZecie gminy,
- zmian do uchwaly nr 95lXY 12007 Rady Gminy Mysiakowice z dnia

28.12.2007r. w/s budzetu gminy Myslakowice na rok 2008,
- zmian do uchwaly nr 2731XXXII12005 Rady Gminy Myslakowice z dnia

28.04 -2005r. ds okeSlenia zasad obliczania tygodniowego obowi4zkowego
\\ymiaru godzin zajgó nauczycieli

- przystqpienia Gminy Myslakowice do Stowa¡zyszenia Lokalna Grupa Dzialania
I  LGD)_
,,Duch Gór",

- zafwierdzeniaPlanu Odnowy MiejscowoSci Kostrzyca na lat a 2007 -2013
- sprzeduZy nieruchomoÉci (. dzialka nr 839 poloZona w Myslakowicach )

9. Odpowiedzi na interpelacje, zap>,tania i wnioski.
10. Wolne wnioski  i  informacfe.
1 1. Zamkniecie sesii.

Ad. 1.

O godz. 9.00 Przewodníczqca Rady Gminy MariaKuczaj otworzyla XXI sesjQ rady
stwierdzaj4c,2e w sesji uczestniczy wymagana iloSó radnych wobec czego obrady sesji s4
prawomocne / lista obecnoéci w zal4czeniú .
Nastgpnie Przewodnicz4ca zwtóclla siq do radnych z zapfianiem, czy ktoS wnosi uwagi do
protokolu z poprzedniej sesji - uwag nie wniesiono, protokól zostal przyjEty.
Przewodniczqca przedstawila planowany porz4dek ob¡ad i zwrócila sig z zapyianiem czy ktoé
wnosi uwagi do przedstawionego porz4dku.
Radny Ryszard Dwornik, w imieniu Klubu Radnych zglosil wniosek o wprowadzenie pod
obrady rady dwóch projektów uchwal:
- w/s odwolania czlonków Komisji Rewizyjnej, przewodnicz4cego i zastEpcy,
- w/s powolania czlonków Komisji Rewizyjnej oraz wyborujej przewodniczEcego
Wniosek zostal przyjefy przy 10 glosach za,2 glosach przeciwnych i 1 glosie
wstrzymuj4cym.
Wójt Gminy zglosil dwa wnioski:



1/ o przyjpcie pod obrady rady projektu uchwaly w/s zmian w budzecie gminy _ proj ekt
uchwaly powstal po pol4czeniu dwóch projektów uchwal: w/s zmian w budzécie'sminv oraz
ds zmian do uchwaly nr 95lXY 12007 - wniosek zostal przyjgly jednogloénie,
2/ o przyiEcie pod obrady rady projektu uchwatry w/s przeiEcia zad,ania z zakresu wlaéciwosci
powiatu - wniosek zostal przyj qty jednogloSnie.

Porz4dek obrad, po wprowadzeniu poprawek, zostal przyj Qty jednogloSnie.

1'd.2.
Wójt Gminy Zdzislaw Pietrowski zlo2yl sprawozdanie z pracy migdzy sesjami.
Wójt zajmowal sig m. innymi nastqpuj4cymi tematami:
- wydaniem zarzEdzei,
- projektami uchwal rady,
- protokolami komisji rady,
- realizacj4 strategii rozwoju gminy,
- realizacj4 uchwal rady gminy V kadencji
- decyzjami o warunkach zabudowy i lokalizacji inwestycji celu publicznego,
- zatwierdzeniem dokumentacji przetargowej na zadanie odbudowa systemu
odprowadzaj4cego wód opadowych w Zespole Szkól w Myslakowicach,
W drodze przetargu:
- wybrano wykonawcE na odbudowE drogi dojazdowej ( dz. nr l54l1i I 53 w Krogulcu )
- na odbudowE drogi - dz. nr 149 w Bobrowie II etap
- na odbudowE drogi dojazdowej - dz. nr 1198, 1180, 1177( ul Stawowa ) w Myslakowicach,
Przygotowano i przedstawiono do rady gminy naterialy obrazui4ce wykonanie dochodów i
wydatków w czterech miejscowoSciach tj;Karpniki, Krogulec, Gruszków, Struznica.
Materialy dotycz4 lat 2005 ,2006,2007 .
Z agadnienia doty c zqc e o éwiaty :
- wójt zwrócil siq do Kuratorium Oéwiaty, po pozytywnej opinii Rady pedagogicznej oraz
Rady Rodziców, o powierzenie obowi4zków Dyrektora Zespolu Szkól w Myslakowicach
obecnemu dyrektorowi Panu Andrzejowi D4bkowi,
- wójt zwrócil sig do Rady Pedagogicznej i Rady Rodziców o opinip odnoénie powierzenia
obowi4Tków Dyrektora Zespolu Szl<óI z Oddzialami Integracyjnymi w Lomnicy obecnemu
dyrektorowi Pani Julicie Odeldze,
- przyznano dodatki motl.wacyjne dla dyrektorów szkól i przedszkoli.
28.05.08 - spotkanie wspólników KSWiK odwolani e Zarz4dt.
29.05.08 - udzial w posiedzeniu Rady ds. Osób Niepelnosprawnych,
05.05.08 - Zgromadzenie Gmin Przyjaznych Energii Odnawialnej,
05 - 06.06.0B Zlotoryja - Konwent Wójtów i Burmistrzów,
10.06.08 - Zarzqd Zwiqzku Gmin Karkonoskich.
11.06.08 - ANRSP podpisanie umowy na drogE do ,,bliániaków" w Wojanowie
14.06.08 - Dni Promocji Gminy
i6.06.08 -ZanqdOSP

17.06.08 UrzEd Marszalkowski - spotkanie w/s dofinansowania robót na obiektach
sakralnych
17.06.08 zebranie wiejskie w Kostrzycy w/s planu odnowy miejscowoéci
19.06.08 - Zgromadzenie wspólników KSWiK
21.06.08 - L4dek Zdrój konferencja dotycz4ca przejmowania obiektów kolejowych
26.06.08 - spotkanie z Prezesem Fabryki Papieru w/s przejpcia nieruchomoSci.

- Wroclaw ANRSP przekazanie erLrnfów lSP ZOZ I



27 .06.08 - Palac Woj anów - konferencj a

Ad. 3.Sprawozdanie P¡zewodnicz4cej Rady Gminy z pracy miEdzy sesjami.

28.05.08r. - Hotel Karolinka Kunpacz - ,,Projekt WieS,,- Wspólne Inicjatywy Edukacjr
Swiadomej - warsztaty,,Razem Mózna Wigcej,,
30.05.08¡. - ZGK Bukowiec - Uroczysty Final XV Edycji Konkursu Ekologicznego

- Dekanalna uroczystoéó bierzmowania w Myslakowicach
31.05.08r. - Piknik Ekologiczny w SP Kosrrzyca
04.06.08r. - spotkanie u p. Wójta z udzialem p. mecenas A. Król w sprawach dotyczqcych
Karpnik i pozostalych solectw, które wraz z Karpnikami maiqzamtar odlqczyó sig od Gmrny
Myslakowice
07.06.08r. - ill Festyn Rodzinny w SP w Karpnikach - otwa¡cie nowej pracowni
komputerowej z prezenÍacjqmr ltimedialn% loteria fantowa, zabawy na swre2ym powietrzu
11.06.08r. - c. d. ,,Projekt WieS" z programu Kapital Ludzki ,,Opracowanie projektu WieÉ,,_
Konferencja wdroZeniowa w Urzgdzie Gminy Myslakowice
13. 06.08r. Bal poZegnalny gimnazjalistów w ZSZzOI w tr-omnicy
14.06.08r. - VIII  Lniany Festiwal Pod Sniezk4 i  Xl l l  Dni promocji  Gminy Vyslakowice _
park przy Palacu Królewskim w Myslakowicach
15.06.08r. - Impreza integracyjna gmin i miast z powiatu jeleniogórskiego przy palacu
w Bukowcu
16.06.08r. Uczestnictwo wraz z p. mecenas A. Król w czEÉci Komisji RGiR
17.06.08r. - Zebrante wiejskie w Kostrzycy ( KSWiK, Program Odnowy Miejscowoéci
Kostrzyca )
18.06.08r. - Przedstawienie ,,Balladyna" J. Slowackiego - w wykonaniu Kola teatralnego
uczniów kl. I Gimnazjum - radg reprezentowala radna p. H. Nawrot
19.06.08r. PoZegnanie kl. III Gimnazjum w Zespole Szkól w Myslakowicach wraz
z p. inspektor B. Weseliúskq
20 06.08r. - zakoiczenie roku szkolnego 200712008 wZespole szkól w Myslakowicach
21. 06.08r. - Mecz pilki noZnej Polska Niemcy, w którym zagrali mlodzi zawodnicy
ztr omnicy
22.06.08r. -,,JANY 2008" Noc Swiqtojaúska nad Wodospadem w Karpaczu
23.06.08r. - Debata z autorem Pawlem Pietkiewiczem - rzeczoznawc4 mai 4tkowym na temat
opinii o wysokoÉci ewentualnego odszkodowania z tytulu zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomoSci nad zloZem skalenia w Karpnikach -
stan na dziei 30.04.2008r.
24.06.08r. - udzial w posiedzeniu Komisji BudZetu i Finansów
26.06.08r. - tdzial w posiedzeniu Komisji Oswiaty t Zdrowia

- spotkanie z Komisj4 Rewi zyjnqprzy wspóludziale v-ce przewodnicz4cego
J. Niziolka

27 .06.08r. - Hotel ,,Palac Wojanów" - Seminarium pt. KSWiK etap i jako przyklad inwestycji
ekologicznej ze érodków Unii Europejskiej ,,Na wszystkich frontach robót"
- praca w biurze rady w dniach: 27 .05;29.05 02.06;04.06; 06.06; 09.06; 1 1 .06; 16.06; 19.06;
20.06; 23.06; 26.06.2008r.

A d . 4 .
Radny Powiatowy Eugeniusz Kleí;ta przekazal dwie informacje dofyczqce dróg gminnych
ll doI. przejezdnoéci przez miejscowoÉó Karpniki , radny w tej sprawie zlo7yl inferpelacjg
w/s sprawdzenia zasadnoici pomszania sip po wsi samochodów o duZym tona2u, stanu
infrastruktury mostów, przejezdnoÉci dróg. ZanqdDróg podj4l w tym zakresie dzialanja,



2l droga tr omnica-Wojanów-Trzciúsko - temat zostal poruszony p rzez radnego na
posiedzeniu rady Powiatu, prosz4c aby Zarzqd, uwzgrEdnil w budiecie odpowiednie érodki
wlasne-na realizaciE tej drogi. Temat nie spotkal sig z uznaniem ze sfrony zarz4d\i sprawa
nte znalazla odzwierciedlenia w budzecie. Na sesji grudniowei, w imieniu klubu radnych pIS,
Pan Eugeniusz Klesta wniósr stosownq poprawkE o uwzglgdnienie kwoty r32.500 zr. na
remont drogi. Poprawka nie uzyskara akceptacji radnychpowiatowych óminy Myslakowrce.

Ad. 5.
Radny Augustyn wilczyúski - w miesi4cu czerwcu mialo miejsce zamknigcie swietlicy
wiejskiej w Karpnikach. Radny prosi o wyjaénienie powodów zamkniEcia.
Radny.oglosil mieszkaócom,.Ze w ka2d4niedzielp bgdzie pern dyzur w éwierlicy wiejskrej.
Swietlica byla równieZ siedzibE solectwa.
2/ przeplyw informacji na terenie gminy - w miesi4cu maju i czerwcu polska Akademia Nauk
z Krakowa prow adzlla warsztary dotycz4ce promieniowania. o tych warsztatach wiqkszoéó
mieszkaáców nie wiedziala. Przypadek sprawil ze radny móg1 wzíq(, ud,zial w drugich
warsztatach
Radna Janina Radomska - czy na spotkaniach w ANRSp byla podnoszona sprawa dzialek w
wojanowie przeznaczonych pod mal4 architekturE. Dzialki nalizy przekwalifikowaó, zeoy
mo2na bylo tego dokonaó gmina musi byó ich wlaÉcicielem.

4 d . 6 .
Pierwsza strategia opracowana dla gminy uchwalona byla w I 99gr. z wizi4rozwoju gminy w
perspektywie 10 - 12lat a analizowana byla na sesji RG 19.12.2003r. i dótyczyla oce-ny
realizacji za okres 1998 do 2003r.
Z uwagi na jej dezaktualizacjq spowodowan4 zmieniajEcymi sig przepisami prawnymi ,sytuac.¡ q gospodarcz4 kraju , *prowadzonymi relormami, zmienionymi osobami lub
instltucjami odpowiadai4cymi za wykonywanie zadart oraz brakiem srodków w budzecie
gminy spowodowanymi priorytetem waznosci innych przedsiEw zipó zaisrniala koniecznosó
aktualizacji poniewaz ten najwazniejszy dokument wyznacza kierunki rozwoju gminy a takze
jest fundamentalnym zapise'.r dla kazdej jednostki samorz4dowej ubiegaiEcej si[ o siodkr
pomocowe z funduszy strukturalnych Unii Europejskiej oraz innych programów
realizowanych p oprzez Urzqd Wojewódzki i Marszalkowski.
Dlatego tez 18.09.2004r. podiEta zostala uchwala w sprawie przyst4pienia do opracowania
aktualnej strategii na Iafa 2005 -2015.
obecna strategia opracowana zostala przez Fr-rndacjg Ekologicznq ,,Zielona Akcja"
Analizowana strategia uchwalona byla w marcu 2005r.
Pierwszy monitoring aktualnej Strategii zrównowazonego Rozwoju Gminy Myslakowice
zostal omówiony na sesji w dnit22.09.2007r.
Przedstawiono wtedy opis stanu faktycznego, wnioski i kierunki pracy na przy szlo!:ó.
Monitoring strategii ma na celu, z odpowiednim wyprzedzeniem w czasie, w stosunku do prac
nad budZetem gminy, przedyskutowanie i wypracowanie priorytetowych z ada| do realizaójí,
kontynuowanych i nowo rozpoczynanych w kazdym kolejnym roku wdrazania strategii.
w opracowaniujest zapis, ze spotkania dotycz4ce pelnego przekroj u zadaú realizowirych r
tych które nie zostaly zrealizowane, organizowane bqd4 rokrocznie , na koniec roku
kalendarzowego, odnosz4c siE do wszystkich zadaú operacyjnych.
Szczególowo zadania Strategii Rozwoju Gminy analizowala Komisja Rewizyjna, po kontroli
przeprowadzonej w maju br.
Tematyk4 zajmowala siE Komisja Kultury, Sporlu, Turystyki i Agroturystyki i pozostale
komisje, w zakresie zadai zwiqzanych z przedmiotem dzialania komisii.
Wnioski komisji s4 za aktualizacj4 dokumentu.



PoniewaZ zdania radnych, co do aktualizacji strategii byly zgodne, rada zwrócila sip do wójta
Gminy o powolanie zespolu do aklualizacji strategii. Poszczególne komisje wskaZ4 swoich
przedstawicieli do pracy w zespole.

Rada Gminy, przy 13 glosach za, przyiEla informaci Q na temat realizacji Strategii Rozwoju
Gminy.

Ad,.7.
Wójt Gminy przedstawil informacj g dofycz4c4realizacji uchwal rady gminy V kadencji.
W okresie od27.11.06 d,o26.04.2008r. podjEto 122 uchwaly.
18 uchwal, ze wzglEdów proceduralnych, jest w trakcie realizacji, pozostale uchwaly zostaly
zrealizowane .
Rada Gminy przyjEla informacjg na temat realizacji uchwal przy 13 glosach za.

Ad. 8 PodjEcie uchwal.
Uchwala Nr 133/XXV08 w sprawie: zmian w budZecie gminy podjEta przy 13 glosach za.

Uchwala Nr 134/XXV08 w sprawie: przyst4pienia Gminy Myslakowice do Stowarzyszenia
Lokalna Grupa D zialania ( LGD ) -,,Duch Gór" - podjEta przy 14 glosach za.

Uchwala Nr 135/XXV08 w sprawie: zatwierdzenia,,Planu Odnowy Miejscowo5ci Kostrzyoa
na 1ata2007 -2013"-podjElaprzy 14 glosach za.

Uchwaia Nr 136/XXy08 w sprawie: sprzeda?y nieruchomoéci - podjqta przy 14 glosach za.

Uchwala Nr 137lXXIl}9 w sprawie: przejgcia zadania z zakresu wlaéciwoéci powiatu -
podjEta przy 14 glosach za.

Wójt Gminy przestawil projekt uchwaly w/s - zmian do uchwaly nr 273lXXXilIl200 5 Rady
Gminy Myslakowice z dnia 28.04.2005r. w/s okreélenia zasad obliczania tygodniowego
obowi4zkowego wyrniaru godzin zajgó nauczy cieli.
Przewodnicz4ca Komisji OSwiaty Katarzyna Kamiúska przedstawila opiniq komisji do
projektu uchwaly - komisja wnioskuje do Wójta Gminy o zorganizowanie spotkania z
udzialem wiz).tatora oraz dyrektorów i wicedyrektorów celem rozwiEzania problemu
dotycz4cego wysokoSci pensum.
Wobec powyZszego Wójt Gminy zglosil wniosek o wycofanie projektu uchwaly z porz4dkl
obrad - wniosek zostal przyj Ety jednogloSnie.

Poniewaz do Przewodnicz4cej Rady wplyn4l wniosek Klubu Radnych o odwolanie calego
skladu osobowego Komisji Rewizyjnej, przewodniczEca zwróctla sig do przewodnicz4cego
Klubu Radnych o odczytanie uzasadnienia do wniosku.
Przewodnicz4cy Klubu Radnych Ryszard Dwornik odczyfal uzasadnienie ( uzasadnienie w
zal4czenfu )

Nastqpnie glos zabralaPrzewodnicz4ca Komisji Rewizyjnej Janina Radomska - nie jest
zaskoczona wnioskiem gdyZ od dlu2szego czasu czula, Zejest osobq która nie podoba sig



wszystkim, odbierala róZne uszczypliwoSci, komentarze, uwagi, nie komentuj4c tego. Nie
wyraíano chqci koleZeáskiej wspólpracy, wspóldzialania.
uzasadnienie, ze ia pracy Komisji Rewizyjnej radna buduj e sobie autorytet nie jest zarzutem
wobec Przewodnicz4cej Komisji Rewizyjnej lecz scharakteryzowaniem osobowosci, mozna
nawet powiedzie ó, ze pozylywnym ale stwierdzenie /e radna robi to kosztem interesu gmrny
jest naduZyciem. To co radna do tej pory w radzie zrobila nigdy nie bylo kosztem interesu
gmlny.
Radn4nie interesuj4 Zadne funkcje b4d2 stanowiska ( nie byla teZ zainteresowana funkcj4
Przewodnicz4cej Komisji Rewizyjnej, gdyz nigdy nie lubila kontrolowaó ) alejezeli Jej siE
powierza do wykonania pracg to stara siq z fego wywtqzaó sumiennie i rzetelnie.
Radna zapy.tala gdzie w tym wszystkim jest ocena pracy Komisji Rewizyjnej.
Komisja pracowala sprawnie, rzetelnie i sumiennie, kazda kontrola i posiedzenie komisji
bylo przygotowane, nigdy nie bylo Zadnych sygnalów ani uwag éwiadcz4cych o
zaslrzeZeniach co do pracy komisji.
Pani Janina Radomska nie mówi tego zeby siE Ihtmaczyó tylko wyjaÉnió poniewaZ nie
wszyscy na sali s4 zorientowani w temacie.

Przewodnicz4ca RG odczl'tala treéó uchwaly w/s odwolania Komisji Rewizyjnej
Uchwala Nr 138/XXy08 w sprawie: odwolania czlonków Komisji Rewizyjnej - podjgta przy
8 glosach za,5 glosach przeciwnych i 1 glosie wstrzymuj4cym.

NastEpnie Przewodnicz4ca RG zw¡ócila sig do radnych o zglaszanie kandydatów
do Komisji Rewizyjnej:
Radni zglosili nastgpuj 4cych kandydatów:
Katarzyna Kamiúska
Miroslaw Czerwonka
Ryszard Dwornik
Jerzy Cieélik
Maciej Klempouz
Ireneusz Suchecki

Radna Maria Szorkin zlo2yla wniosek o zamkniEcie listy - wniosek zostal przyjgty przy 12
glosach za i 2 glosach wstrzymuj4cych.
Przewodnicz4ca RG poinformowala, ze wybór komisji nastqti p oprzez lawne glosowanie.
Radny Maciej Klempouz wycofal swoj4 kandydaturq.
Przewodniczqca poddala pod glosowanie sklad Komisji Rewizyjnej przy 12 glosach za i 2
glosach wstrzym$Ecych rada zaakceptowala sklad Komisji Rewizyjnej

Przewodnicz4ca RG poprosila o zglaszanie kandydatów na Przewodnicz4cego Komisj i
Rewizyjnej - zgloszono kandydaturg radnego Ryszarda Dwornika - wniosek zostal przyjEty
przy 10 giosach za,2 glosach przeciwnych i 2 glosach wstrzymuj4cych.

Przewodnicz4ca RG przedstawila projekt uchwaly w/s powolania czlonków Komisji
Rewizyjnej oraz wyboru jej przewodnicz4cego.

Uchwala Nr 139/XXI/08 w sprawie: powolania czlontów Komisji Rewizyjnej o¡az wyboru
jej przewodniczqcego - podjEta przy 12 glosach za i 2 glosach wstrzymuj4cych.



Ad. 9.
Odp. dla radnego Augusta Wilczyúskiego - Zwi4zek Gmin Karkonoskich wspóldzialal z
Polskq Akademi4 Nauk i to ZGK powinien poinformowaó wszystkie zainteresowane gminy.
Wójt o tym spotkaniu dowiedzial siq 14 czerwca, w dniu promocji gminy, wójt poprosil pana
Witolda Szczudlowskiego aby w przyszloÉci informacje byly przekazywane wczeéniej. pan
Witold Szczudiowski twierdzi, 2e ulotki o spotkaniu byly wyloZone w UrzQdzie Gminy ale to
powinna byó informacja przekazana oficjalnie gdy2 nie wszyscy ulotki czytaj 4.

ZamkniEcie éwietlicy w Karpnikach - Pan Dyrektor Truchanowicz wymówil umowE na
prowadzenie lokalu poniewaZ nie bylo tam prowadzonej Ladnel dzialalnoSci, z wyj4tkiem
zebraú wiejskich, a dyrektor ponosil koszty zwiqzane z utrzymaniem lokalu. Komisja
Kultury, Sporlu, Turystyki i Agroturystyki wniosek zaopiniowala pozytywnie. Lokal jest
wlasno5ci4 gminy i nic nie stoi na przeszkodzie aby Rada Solecka lokal uzytkowala.
Obecnie klucze zostaly przekazane ekipie filmowej. Zostala zawarta umowa u2yczenia, lokal
zostanie odnowiony, maj4 byó uzupelnione okna, dodatkowo ma byó wymalowana sala
gimnastyczna. NiezaleZnie od tego producent wplaci na fundusz remontowy wspólnoty
mieszkaniowej kwotE 12.000 zl.

Odp. dla radnej Janiny Radomskiej z dzialkami w Wojanowie jest problem gdyZ w studrum
s4one zapisane na inne cele ale poniewaZ ju2 wplywaj4 wnioski mieszkaiców o zmiany w
studium byó moZe w miesi4cu wrzeSniu gmina przyst4pi do opracowania zmian w studium

4d .10 .
Wójt Gminy zap oznal zebranych z projektem uchwaly Zgromadzenia Wspólników
Karkonoskiego Systemu Wodoci4gów i Kanalizacji w sprawie kalkulacji marZy zysku.
Poniewaz projekt uchwaly budzil kontrowersje zarówno wójta, radnych jak i radcy prawnego
Pani Anny Kró1, Pani Król poinlormowala 2e przygotuje opinig prawn4 do projektu uchwaly.

Wójt Gminy, z uwagi na przerwp wakacyjn4 zwrócil siE do rady o upowaznienie do
prowadzenia rozmów w dwóch tematach.
Pierwszy dotyczy zadeklarowana do Starostwa Powiatowego uczestnictwa gminy w
opracowaniu projektu budowy obwodnicy Myslakowice - Milków. Urz4d Marszalkowski
pokyje 50 % kosztów, pozostale 50% pokryj4 Gminy Podgórzyn i Myslakowice oraz miasto
Kowary.
Drugi dotycz4cy wspólfinansowania gminy w kosztach naprawy dróg po inwestycji
prowadzonej przez KSWiK.

Rada Gminy jednogloSnie udzielila wójtowi upowaZnienia do prowadzenia rozmów
w powyzszych tematach.
Przewodnicz4ca Rady zloZyla podziEkowanie Przewodnicz4cej Komisji Rewizyjnej oraz calej
komisji za dotychczasow4 prace oraz zloLyla grafulacje nowo wybranej Komisji Rewizyjnej.
Przewodniczqca z\\róclla siq do Przewodnicz4cego Komisji Rewizyjnej Ryszarda Dwomika o
ustalenie skladów i zespolów kontrolnych do przeprowadzenia kontroli, zgodnie z
zatwierdzonym planem kontroli.
Przewodniczqca RG zaprosila do udzialu w I sesji Miodziezowej Rady Gminy która odbqdzie
siE 30 czerwca o godz. l0.00wsali konferencyjnej urzEdu gminy.



Przewodniczqca poprosila aby do 30 lipca radny Ryszard Dwomik okreÉlil sip z pracy w
której komisji rezygnuje a Radna Janina Radomska poinformowala do pracy w której komisji
zglasza akces.

wobec wyczerpania porz4dku obrad Przewodnicz4ca RG zamknEla obrady XXI sesji.
Sesja trwala od goü.9.00 do 14.40

W sesji uczestni czylo 14 radnych.

Wykaz radnych nieobecnych na sesji

Jerzy WoZniak - nieusprawiedliwiony

Protokolowala
E. Nizwald


